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Geacht college, 
 
Namens de fracties van de ChristenUnie en Burger Initiatief stellen wij u, op grond van artikel 42 
van de organisatieverordening van de gemeenteraad, enkele vragen over de inzameling van oud 
papier door sportverenigingen. 
 
In de Barneveldse Krant van 18 mei lezen we dat het college wil stoppen met de samenwerking 
met kerken en (sport)verenigingen voor het inzamelen van oud papier.  
 

1. Op welke wijze is de gemeenteraad over dit besluit geïnformeerd? 
 

Wij begrijpen deze keuze wel, want deze wijze van inzameling is weinig efficiënt. Voor de kerken 
en verenigingen is het evenwel een belangrijke inkomstenbron. Als deze inkomsten wegvallen, 
kan dit tot problemen voor deze verenigingen leiden. Gelukkig geeft het college aan dat ze met 
de verenigingen wil zoeken naar een alternatief. De fracties van Burger Initiatief en ChristenUnie  
vinden dit belangrijk. Graag zien we dat dit gebeurt voordat het inzamelen van papier door de 
verenigingen stopt. Dit wordt niet duidelijk uit het artikel.  
 

2. Kan het college toezeggen dat het papier inzamelen door de verenigingen doorgezet 
wordt totdat er besloten is tot een alternatieve samenwerking? 

 
3. Betekent dit dat de bedoeling is dat papier alleen nog wordt opgehaald door middel van 

de blauwe kliko of door een bezoek aan de milieustraat? 
 
Zoals u begrijpt staan onze fracties achter de keuze om de papierinzameling te stoppen, maar 
wel pas wanneer er met hen een alternatieve samenwerking is, zodat de kerken en verenigingen 
er financieel niet op achteruit gaan. We zien uit naar de antwoorden. 
 
Met vriendelijke groet namens de fracties van Burger Initiatief en ChristenUnie, 
Judith van den Wildenberg 
Lukas Scheijgrond 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 


